
 

19 Ιουνίου 2014 
 

Αξιότιμα μέλη του Δ.Σ. του Συλλόγου Ιμβρίων, 

 

   Έλαβα την επιστολή σας αναφορικά με το σχολικό κτήριο των Αγριδίων 

(Τεπέκιοϊ) και σας ευχαριστώ για τα αισθήματα που τρέφετε προς το πρόσωπό 

μου. 

   Η επισκευή του παλιού σχολικού κτηρίου είναι υψίστης σημασίας. Εύχομαι 

καλή επιτυχία στο έργο σας.  

   Σας χαιρετώ με εκτίμηση, 

     

Muhittin Gürel 

Έπαρχος Ίμβρου 

 


